
 
 

͚Ɛ-Hertogenbosch, 13 maart 2015 

 

Schriftelijke vragen van de Statenfractie van de Partij voor de Dieren aan het college van 

Gedeputeerde Staten van de provincie Noord-Brabant betreffende de toename van megastallen in 

Noord-Brabant. 

 

 

Geacht college, 

 

Uit onderzoek van Alterra, uitgevoerd in opdracht van Milieudefensie
1
, blijkt dat er de laatste jaren 

een forse toename van megabedrijven en megastallen heeft plaatsgevonden. Noord-Brabant spant 

de kroon met de meeste stallen met fokzeugen (112), vleesvarkens (50), geiten (26) en vleeskuikens 

(15). Ondertussen neemt het aantal van veehouderijbedrijven jaar op jaar af. In de laatste tien jaar is 

het aantal bedrijven met een kwart afgenomen
2
. Het lijkt er dan ook op dat kleinschalige veeboeren 

van de markt worden geconcurreerd door megabedrijven. 

 

Wij maken ons hierover ernstige zorgen en hebben de volgende vragen. 

 

1. Vindt u de toename van megabedrijven en -stallen in Noord-Brabant ook zorgwekkend? Zo nee, 

waarom niet? 

 

2. Kunt u zich vinden in onze constatering dat door de intensivering van de veehouderij het aantal 

veehouders afneemt? Zo nee, hoe verklaart u de afname van het aantal veehouders dan? 

 

3. Bent u bereid om ook in het belang van de veehouders actief in te zetten op een stop van 

verdere intensivering? Zo nee, waarom niet? 

 

4. Kunt u garanderen dat, ondanks het huidige BZV-beleid dat is gericht op uitbreidingen, er geen 

nieuwe megastallen bijkomen in onze provincie? Zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 

 

5. Deelt u onze mening dat de Brabantse Zorgvuldigheidsscore Veehouderij (BZV) het ontstaan van 

nieuwe megabedrijven en megastallen in de hand werkt? Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke 

wijze? 

 

6. Klopt het dat ondanks de groei van megastallen in Brabant de problemen in de veehouderij met 

betrekking tot geur-, fijnstof-, ammoniakuitstoot en leefbaarheid niet af maar toe nemen? Zo 

nee, waarom niet? Hoe is bijvoorbeeld de trend in geurklachten in Brabant? 

 

7. Bent u met ons van mening dat met meer controle en handhaving op regelgeving aangaande 

geur-, fijnstof- en ammoniakuitstoot meer gedaan kan worden om overlast te voorkomen? Zo 

nee, waarom niet? Zo ja, bent u bereid om daar meer op in te zetten? 

                                                 
1
 https://milieudefensie.nl/veestapel/nieuws/aantal-megastallen-in-acht-jaar-tijd-verdrievoudigd  

2
 http://statline.cbs.nl/Statweb/publication/?DM=SLNL&PA=80786NED&D1=0&D2=0&D3=4-

5&D4=0,15&D5=5-14&HDR=T,G4&STB=G3,G2,G1&VW=T  

https://milieudefensie.nl/veestapel/nieuws/aantal-megastallen-in-acht-jaar-tijd-verdrievoudigd
http://statline.cbs.nl/Statweb/publication/?DM=SLNL&PA=80786NED&D1=0&D2=0&D3=4-5&D4=0,15&D5=5-14&HDR=T,G4&STB=G3,G2,G1&VW=T
http://statline.cbs.nl/Statweb/publication/?DM=SLNL&PA=80786NED&D1=0&D2=0&D3=4-5&D4=0,15&D5=5-14&HDR=T,G4&STB=G3,G2,G1&VW=T


 

Wij vernemen graag uw reactie. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

ir. Marco van der Wel 

Partij voor de Dieren 
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